
 
FAU Slåtthaug skole 

REFERAT MØTE I FORELDRERÅDETS ARBEIDSUTVALG 

Tid: Tirsdag 11.02.2025, kl. 18.30 - 20.30 

Sted: Slåtthaug skole – kantinen   Referent: Brita Toppe 

Agenda: 

1. Til stede 

  FAU representant Gruppe 11.02.2025 
8A Jan Erik Telnes Ute Frafall 
8B Siren Halvorsen Nestleder Frafall 
8C Mari Dragland Kasserer Til stede 
8D Grethe Teigen Arrangement Til stede 
8E Ane Marte Halkjelsvik Læring Til stede 
9A Jonny Becher Eriksen Arrangement Til stede 
9B Monica Wespestad  Arrangement Til stede 
9C Henning Monsen Arrangement Frafall 
9D Brita Toppe FAU Leder Til stede 
9E Berit H.Lorentzen Arrangement Frafall 
10A Anita Alver Ute Til stede 
10B Ingrid Daltveit Skauby Læring Til stede 
10C Marion Hernes Torrissen Arrangement Frafall 
10D Dörte Jensen Læring Til stede 
10E Benedikte Skaar Ute Til stede 
10F Lise Løvstakken Arrangement Frafall 
10G Christine Frønsdal Arrangement Frafall 

Antall 17  10 
 

 SAK Referat 
2 Godkjenning av innkalling, 

dagsorden og referat 
Godkjent 

3 Orientering fra rektor 
● Generelt 
● Status elevundersøkelsen 

- når får FAU resultatene? 

Foto-katalog: Skolefotografen har rapportert en økning i antall 
elever som ikke ønsker individuelle bilder i katalogen, en 
tendens som ses på alle skoler. Rektor har ikke merket dette 
spesielt på Slåtthaug. Individuelle bilder er praktisk for skolen. 
FAU mener at Slåtthaug fortsatt kan ha skolekatalog, men bør 
vurdere endringer hvis det blir mer utfordrende. 
Lektorutdanningskonferanse: To lærere fra Slåtthaug deltar 
med innlegg på lektorutdanningskonferansen. Skolen har for 
tiden fire studenter. 
Renovering av skolen: Rektor arbeider med informasjon til 
skolens hjemmeside. Renoveringen ligger an til å starte høsten 
2026. Etat for skole engasjerer en trafikkonsulent for å 
planlegge transporten, og FAU vil bli involvert. 
Elevundersøkelsen: Resultatene fra elevundersøkelsen er 
offentlig tilgjengelige på udir.no. Skolen har så vidt begynt å se 
på resultatene og arbeider også med Olweus-oppfølging, med 



fokus på digital kompetanse, mobbing og trivsel. Det blir ikke et 
eget møte for kvalitetsoppfølging i år, men skolen har 
kvalitetsdialogmøter hvert annet år hvor FAU involveres. 
Rektor vil likevel fremme elevundersøkelsen som egen sak til 
FAU også i år og ønsker innspill. Læringsgruppen ser spesielt 
på dette. 

4 Innkomne saker 
Uro i klassen: Hva gjør skolen? 
Ekstra oppfølging? 
Informasjonsflyt til foreldrene? 

 
 
Besøk i klasserom i friminutter: 8. 
klasse kan ikke, men 9. og 10. 
kan. Hvorfor? Bør reglene være 
like? 
 
 
Personvern og deling av 
arbeidsplaner på skolens 
hjemmeside 
 

 
Rektor orienterte: Skolen kan bli bedre på å informere om 
situasjoner med mye uro i klasser. Ulike tiltak gjennomføres: 
oppfølging av enkeltelever, deling av klasser, 
kompetanseheving i personalet, styrket inspeksjon, m.m. 
Skolen merker at flere elever strever med å være elever, og 
det jobbes mye med adferd. Viktig at foreldre snakker med 
barna om å respektere læreren. 
Regler for møteplasser: Tidligere i året var det regler for besøk 
i klasserom, men nå er det åpent for alle, med unntak av 
paviljongen der andre elever ikke kan komme på besøk. Alle 
kan møtes fritt ute, i kantinen, i gangene og på 
læringssenteret. Periodevis kan det være regler for å sikre 
rolige områder på skolen. 
Endringer i publisering: Rektor har tatt opp problemstillingen 
med etat for skole. Det er gjort endringer i publiseringsmetoden 
på nettsiden, slik at utfordringene knyttet til personvern og 
arbeidsplanene ikke lenger eksisterer.  

5 Sosiale sammenkomster: 
Hvordan kan FAU bidra? 
Fungerer dagens ordning? 
 

Klassekontaktmøte 11. mars: FAU-leder kaller inn 
klassekontaktene til et møte i forkant av FAU-møtet 11. mars. 
Formålet er erfaringsutveksling og idémyldring om aktiviteter. 
Det skal gjennomføres minst to aktiviteter per klasse per 
skoleår (høst og vår). Elevrådet inviteres til å komme med 
innspill på aktuelle aktiviteter. 

6 Nettverkssamling rus-skole 26. 
mars (Arr: KORUS) 

FAU-leder deltar. Spesiell vekt på hvordan FAU kan bidra inn i 
rusforebyggende arbeid.  

7 Nytt om bydelssamarbeid 
 
Foreldreaksjonen: Det blir et møte 
i vår i Fana kulturhus, med fokus 
på foreldrerollen. Noen som vil 
delta aktivt? 
 
Sommerslippfestivalen 2025 
 
 

 
 
Ingen fra FAU som meldte seg for å bidra i planlegging av 
arrangementet.  
 
 
Blir gjennomført 20. juni.  
Jonny (arrangementgruppen) sender ut informasjonsbrev med 
lenke hvor foreldre kan registrere seg som «vakter».  

8 Foreldrekafé: Erfaringer og 
videreføring 
 

Kaféarrangement 4. februar: Det var god stemning og et veldig 
interessant tema,  men dessverre litt lavt oppmøte (15 
foreldre). Intensjonen er å fortsette med arrangementene selv 
med variabelt oppmøte. Fremover i vår er det flere 
foreldreaktiviteter på skolen og i Fana kulturhus, men vi kan 
prøve å arrangere et til før skoleslutt. På sikt kan vi prøve fire 
arrangementer i året (to om høsten og to om våren). 

10.  Oppdateringer fra gruppene 
● Utegruppen 
● Arrangement 
● Skolemiljø 

 

Skoleballet: Planleggingen av skoleballet er i rute, og 
arrangementskomiteen vil gjenoppta planleggingen frem mot 
neste FAU-møte. Informasjon vil bli sendt ut til elever og 
foreldre. Det er en fordel om endelig egenandel kan fastsettes 
etter at åpen dag er gjennomført. Til lotteriet spør vi 10. klasse 
om å bidra med en gevinst og sprer informasjon om gevinster 
til alle. Vi kjøper inn flere lodd enn i fjor.  

11. Eventuelt  



 


